
 

华泰财险附加保单解除通知条款（CB 版） 

 

保险人可以向投保人/被保险人以邮寄或送达保单解除书面通知方式解除保险合同，但通知期

限以下列为准： 

1. 如果保险人因未付保费而解除保单，应至少提前明细表所列天数通知解除保险合同；或 

2. 如果保险人因其他原因解除保单，应至少提前明细表所列天数通知解除保险合同。 

保险人会将解除通知邮寄或送达本保险单列明的第一被保险人的最新地址。通知中会载明保险

合同的解除生效日。保险合同将自该生效日起终止。如果通知是以邮寄的方式，邮寄收据应视

为已通知的充分证明。 

主保险合同所载其它条款条件不变。 

 

G05 Notice of Cancellation Clause 
 

The Insurer may cancel this policy by mailing or delivering the Applicant /Named Insured written notice 

of cancellation at least; 

1. «Variable1_E» days before the effective date of cancellation if the Insurer cancel for non-payment 

of premium; or 

2. «Variable2_E» Days before the effective date of cancellation if the Insurer cancel for any other 

reason. 

The Insurer will mail or deliver our Notice to the first Named Insured's last mailing address known to 

us. Notice of cancellation will state the effective date of cancellation. The policy period will end on that 

date. If notice is mailed, proof of posting will be sufficient proof of notice. 

 

 


